
 
 

ACTA ASSEMBLEA ORDINÀRIA AMPA E.P. ESTALELLA I GRAELLS. CURS 2021-2022 
 
Núm. Assemblea: 02/2021-2022  
Caràcter: Ordinari  
Data: 23/03/2022  
Horari: De 21 h a 22 h  
Lloc: Menjador de l’E.P. Estalella i Graells 

 
 

Assistents 
Assisteixen un total de 20 persones amb dret a vot. Actuen com a membres de la Junta de l'AMPA:  
• Robert Ferrando com a president 
• Marta Amat com a vicepresidenta 
• Eva Balcells com a tresorera 
• Roser Marfany com a secretària 
• Gemma Carbó com a vocal 
• Anna Monera com a vocal 
• Núria Castejón com a vocal 
• Marta Fontanals com a vocal 

 
 
Ordre del dia 
1. Aprovació de l’acta anterior 
2. Modificacions estatuts 
3. Modificació Protocol COVID menjador 
4. Pressupost 2021-22 
5. Temes per informar del 2022  
6. Precs i preguntes 

 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de l’acta anterior 

Es presenta la nova Junta i el president recorda que l’acta de l’última Assemblea es troba disponible 
a la pàgina web. Se sotmet a votació. 
 
Resultats: 19 vots a favor i 0 en contra. S’aprova l’acta anterior. 
 
 

2. Modificacions estatuts 
El president explica que la modificació dels estatuts de l’AMPA ve motivada pel canvi de nom d’AMPA 
a AFA i fa un repàs dels continguts que es volen modificar: 
 
• Substitució AMPA per AFA 
• Substitució pares i mares per famílies 
• Article 10: substitució SMS per missatgeria instantània 
• Article 19: el llibre d’actes serà en format digital i no editable (pdf) 
• Article 28: hi han de figurar les signatures del tresorer i un altre membre de la Junta 
 
Se sotmet a votació. 
 
Resultats: 19 vots a favor i 0 en contra. S’aprova la modificació dels estatuts. 



 
 
3. Modificació Protocol COVID menjador 

S’informa que s’està plantejant que tots els alumnes tornin a dinar al menjador després de Setmana 
Santa, ja que ho permet la normativa COVID. Es mantindran els grups bombolla amb una separació 
entre ells i s’intentarà incloure el rentat de dents tal i com es feia abans de la pandèmia. 
 

 
4. Pressupost 2021-22 

La tresorera projecta el pressupost del curs 2021-22. Es preveu un dèficit de 4.100€ de Menjador i 
un benefici de 4.542€ d’AMPA, amb un resultat d’explotació total de 442€ de benefici. 
Els assistents comenten les partides que consideren més elevades: lloguer de Cal Bolet, gestoria, 
comissions, assegurances, etc. La tresorera explica que s’està treballant perquè aquestes partides 
es puguin reduir de cara al pressupost del curs vinent. Se sotmet el pressupost a votació. 
 
Resultats: 20 vots a favor i 0 en contra. S’aprova el pressupost del curs 2021-22. 

 
 

5. Temes per informar del 2022  
Xerrada dislèxia 
S’informa que es reprendran les xerrades organitzades per l’AMPA per donar més veu a diferents 
problemàtiques. La primera serà una xerrada sobre dislèxia prevista pel 4 d’abril a les 17 h en format 
híbrid (presencial i en línia) a càrrec de l’Associació Catalana de Dislèxies. 
 
Equipament 
S’explica que s’està treballant en modernitzar l’equipament de l’Escola de cara al curs vinent. 
S’informa també que la propera paradeta serà el mes de juny per tenir l’equipament al setembre. 
 
Web de l’Escola 
S’informa que actualment l’AMPA disposa d’un espai a la web de l’Escola. És un espai provisional, ja 
que s’està treballant en la creació d’una nova web elaborada per un pare de l’Escola. La previsió és 
que estigui disponible el mes de setembre. 
 
Menjador 
S’informa que s’estan fent canvis al menú per adaptar-lo al PREME a través d’una nutricionista. 
També s’explica que s’estan estudiant diferents opcions per subrogar el servei de menjador. Es 
comenten algunes reticències per part dels assistents a causa de la possible variació de les 
condicions laborals que podria tenir el personal propi amb aquest canvi. S’explica l’experiència amb 
altres escoles properes i s’informa que només s’està estudiant aquesta possibilitat i que s’avaluaran 
els pros i contres quan la Junta tingui tota la informació. La intenció de la Junta és que qualsevol 
proposta que es plantegi mantingui les condicions laborals del personal i la cuina pròpia. 
S’explica que s’ha fet una formació als monitors de menjador sobre com tractar els alumnes amb 
necessitats especials. Una de les assistents proposa una formació als monitors sobre com reaccionar 
davant d’al·lèrgens. 
 
Exhibició extraescolars i festa fi de curs  
La vicepresidenta informa que l’exhibició d’extraescolars i la festa de fi de curs es realitzarà el cap 
de setmana de l’11 i 12 de juny. Es demanen voluntaris per la Comissió d’organització de la festa de 
fi de curs. 
 
 

6. Precs i preguntes 
Es fa una proposta per part d’una de les assistents per fer algun acte per mostrar suport a les 
reivindicacions del professorat al voltant de la vaga convocada els darrers dies.  
Es proposa utilitzar l’AMPA per canalitzar dins l’Escola els motius reals de la vaga i fer difusió de les 
iniciatives que es puguin generar des de l’àrea Penedès-Garraf a través del grup de delegats. 



 
 

 
Finalment, es valora positivament el canvi d’espai de l’Assemblea al menjador. Es comenta la 
possibilitat de modificar l’horari de les assembles per augmentar la participació de les famílies. 
L’AMPA proposa fer una enquesta per valorar l’opció del canvi d’horari. 
 
 
 
S’aixeca la sessió a les 22 h. La Secretària estén aquesta acta amb el vist-i-plau del President. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
Roser Marfany             Robert Ferrando 
Secretària de l’AMPA de E.P. Estalella i Graells           President de l’AMPA E.P. Estalella i Graells 


